
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za  II. čtvrtletí 2013 
_________________________________________________________________ 

 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
  
 Ve  II. čtvrtletí  roku  2013 se uskutečnily 3 zasedání komise: 
 
 
Člen komise 

 
11.04. 

 
09.05. 

 
13.06. 

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Josef Omelka  /předseda/   A     A   A       3     0     0 
Václav Suchánek /místopř/   A    A   A       3     0     0 
Mgr. Pavel Jančář    A    A   A       3     0     0 
PhDr. Rostislav Prchlík   A    A   O       2     1     0 
Jan Zapletal   O    A   A       2     1     0 
František Pavelka   A    A   O       2     1     0 
Dagmar Jámborová   A    A   A       3     0     0 
Radmila Slavíková   A    A   A       3     0     0 
Věra Nálepová   A   A   A       3     0     0 
Mgr. Oldřich Šipka   A    A   O       2     1     0 
Lubor Komárek   A    O   A       2     1     0 
Věra Mikulková-tajemník   A    A   A       3     0     0 

  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na  
jednáních komise je  uspokojivá.  
 
V měsíci červnu byli přítomni jednání komise zástupce odboru životního prostředí Ing. 
Roman Šimeček a městský strážník Václav Hejda. 
 
p. Hejda – městský strážník 
Informoval komisi o zajišťování bezpečnosti dětí, hlavně v ulici „Na kopci“, na což byla MP 
komisí požádána. 
V této lokalitě je zabezpečen zvýšený dohled, osoby zodpovědné za děti pohybující se na 
komunikacích jsou upozorňovány na tuto situaci. Pokud nedojde ke zlepšení,  bude předáno 
k řešení na oddělení péče o děti MěÚ UH. 
 
Ve věci parkování na sídlišti Louky – lokalita Markov. 
S parkováním je neustálý problém – nedostatek parkovacích míst – určité úseky 
zohledňovány. U stížností dochází k napomenutí občanů. 
V lokalitě Markov došlo k úpravě značek odborem dopravy. MP se zaměří na dodržování 
těchto značek – při porušování budou účastníci provozu pokutováni. 
 
Ing. Roman Šimeček 
Předloženy řešené problémy, které jsou v kompetenci tohoto odboru, např. vyčišťění potoka 
na sídlišti Louky, dodržování čistoty na dětských hřištích, u kontejnerových stání, sečení atd. 
K uvedené problematice Ing. Šimeček uvedl:  
Potok a jeho okolí patří do správy Českých lesů, které tento stav i po upozornění neřeší. 
Odbor ŽP nad rámec povinností provede posečení a vyčištění. 
 
 



Stav, využitelnost kontejnerových stání. Již nově vybudovaná kontejnerová stání jsou velmi 
nekvalitně provedená. 
Rovněž byla doručena stížnost občanů domu čp. 415, Markov ke změně umístění stání na 
kontejnery – již v řešení. 
MK trvá na dořešení požadavku ve věci výstavby nových kontejnerových stání a žádá o 
opravu stávajících stání na kontejnery. 
 
Ve II. čtvrtletí byla na jednáních místní komise vznesena řada podnětů a připomínek, které 
byly postupně ve spolupráci s odbory Městského úřadu  řešeny následovně: 
 
- Využití budovy čp. 208 – komise konstatovala, že budovu by bylo vhodné využít ve sféře   
       sociálních služeb – úkol  trvá.   
- Oprava komunikace v ulici „Trpínky“ – není dokončena oprava celé komunikace – odbor 

dopravy bude řešit v příštím roce. 
- Odboru ŽP byl předán požadavek na provedení údržby dětského hřiště na sídlišti Louky.  
       Odpověď odboru ŽP: 

Bude provedeno na jaře 2013 v rámci jarního úklidu. Na zimu již nemá smysl vynakládat 
prostředky, které nemáme a které by poté byly znovu vynaloženy při jarní přípravě 
dětských hřišť. 
Komise doporučila provést větší zásah do úpravy tohoto hřiště – již delší dobu bez 
většího ošetření – úkol trvá. 

- Oprava poškozeného sběrače splavenin v ul. Trpínky, u domu čp. 62 – řešeno odborem 
ŽP -  úkol trvá. 

- Opětovně byly vzneseny připomínky na neutěšený stav – hlavně výlepních a sedacích 
ploch autobusových zastávek.  Bylo požádáno o zajištění pravidelné údržby – stanovení 
pracovníka zodpovědného za čistotu a pořádek /odbor ŽP/  – úkol trvá. 

- V rámci jarních oprav provést opravy chodníků na sídlišti Louky  /odbor dopravy/ - úkol 
trvá. 

- Osvětlení příjezdu na sídliště Louky,   provést ořez borovic – odbor ŽP – úkol trvá. 
- Oprava, zprovoznění osvětlení u ZŠ Jarošov – vjezd  do areálu školy a hřiště –  úkol trvá 
- Návrh instalace zrcadla u výjezdu z ulice „Na Kopečku“ na ulici „Pivovarskou“ z důvodu 

častého stání parkujících automobilů před firmou sídlící na ul. Pivovarské -   
- Vybudování osvětlení uličky v místech mezi pivovarem a tiskárnou – v jednání s odborem 

dopravy – úkol trvá. 
- Opětovně byly vzneseny požadavky na situaci umístěných kontejnerů ve čtvrti Jarošov – 

nedostatek kontejnerů, který způsobuje přeplnění a následný nepořádek u 
kontejnerových stání – požadavek na zvýšení počtu kontejnerů, nebo zabezpečit častější 
vývoz - odbor ŽP – úkol trvá. 

- Oprava a nátěr zábradlí u školy, u pivovaru – odbor dopravy – úkol trvá. 
- Vybudování  světelného semaforu /na znamení/ u pivovaru /nejfrekventovanější přechod 

- děti do školy, k lékaři, ukončení cyklostezky/,  rovněž dojde ke zpomalení průjezdu 
čtvrtí – odbor dopravy – úkol trvá. 
 
 

Na jednání komise bylo řešeno použití finančních prostředků pro rok 2013 na opravu: 
- chodníku  ulice Pivovarská „od odbočky k pivovaru po ulici Nová cesta“   a 
- chodníku ulice Pivovarská „od ulice Nová cesta – po odbočku na ulici „Drahy“. 
Akce probíhá za součinnosti odboru dopravy – skončeno výběrové řízení na 
dodavatele. 
                                                                       

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve II. čtvrtletí roku  2013  místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
 



IV. Doporučení a návrhy komise: 
 
 

Harmonogram  jednání  Místní komise Jarošov na III.  čtvrtletí  2013 
Datum   Čas   Místo jednání 

12.09.2013    18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
 
 
 
Josef Omelka, v.r.                                                       Věra Mikulková 
 předseda MK                                                              tajemník MK 
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